



Volunteer Application (Attachment) – Referee Form
義工申請表(附件) - 教牧諮詢表

Volunteer information 義工資料

Full name: (Chinese) (English)
中文全名：_____ 英文全名：_____

Name of church currently attending Contact no. of church
恆常參與教會名稱：_____ 教會電話：_____

Name of the pastor (Referee)
教會牧者姓名：_____ (諮詢人)

All collected personal information is only for this application. If the application for volunteer is unsuccessful, all the related information, including this form, will be destroyed within 1 month.
所有收集之個人資料只作申請義工之用。如申請者未能成功獲取錄為義工，所有相關申請資料，包括此表格，將會在一個月內銷毀。

I am willing KSA to allow KSA to contact my referee to enquire about my service in church.
本人同意更新會可聯絡諮詢人了解本人在教會事奉之情況。

Signature Date
義工簽署：_____ 日期：_____

以下請教會牧者填寫 To be completed by the pastor of your church

本人為_____弟兄/姊妹諮詢人，並支持及推薦其申請成為更新會之義工，原因是其屬靈品格如下：

I am a referee of _____ to support and recommend him/ her to be a volunteer of KSA due to his/ her spiritual character as following:

Name of the pastor Signature
教會牧者名稱：_____ 簽署：_____
Date
日期：_____

IMPORTANT 重要

This form is an attachment to the online application of individual volunteer, please complete the online volunteer registration in advance, before returning this form to us by email, or mail.
此表格為網上個人義工申請之附件，請必須先完成網上義工申請登記，及後將表格電郵、傳真或郵寄至本會。